
Zápis z     konference KKO Královéhradeckého kraje
konané 5.4.2014 v Žernově

Přítomni:  konference se zúčastnilo 42 delegátů z 24 ZKO Královéhradeckého kraje.
Nepřítomni:  zástupci  jedenácti ZKO. 
                       
Program:
      

1) ZAHÁJENÍ – konferenci zahájil a delegáty přivítal předseda KKO p. Jaroslav Hodek. Seznámil 
delegáty s programem konference a řízením konference pověřil p. Dlabolu.

2) VOLBA KOMISÍ    VOLEBNÍ KOMISE – byla zvolena jednohlasně ve složení p. Asadová, p.  
                                                                   Šmejcká, p. Štolovský
                                NÁVRHOVÁ KOMISE – byla zvolena jednohlasně ve složení p. Hloušková, 
                                                                         p. Rygl, p. Včeliš.

3) ZPRÁVY FUNKCIONÁŘŮ KKO - byly předneseny zprávy funkcionářů KKO: 
     předseda  p. Hodek poděkoval všem členům výboru za dosavadní činnost a seznámil 
přítomné s aktuálními informacemi z výcvikové komise ČKS. 
     Jednatel p. Šmíd podal organizační zprávu.  Seznámil  organizace s činností KKO 
v uplynulém volebním období a podal informace k aktuálnímu plánu činnosti KKO pro rok 
2014.   
     Výcvikář  Mgr. Klomínský seznámil přítomné s činností na úseku přípravy nových i 
stávajících instruktorů a figurantů. Připomněl průběh a zhodnotil výsledky jednotlivých 
školení a přezkoušení konaných v minulém období. Zároveň upozornil na skutečnost, že si 
termíny prolongací musí figuranti sledovat sami a včas se na přezkoušení přihlásit. 
     Referent pro mládež p. Ševčík informoval přítomné s výsledky reprezentace kraje 
v mládežnických soutěžích. Zároveň byli oceněni naši mládežníci a junioři za vynikající 
výsledky v minulých letech.  Upozornil na dlouhodobě přetrvávající problém malého zájmu 
mládežníku o sportovní výcvik.  
     Pokladní Ing. Šenkýřová podala zprávu o hospodaření a stavu pokladny (příloha zápisu)      
     Zprávu revizní komise přednesla předsedkyně  RK  p.Asadová.

4) NÁVRH NA SNÍŽENÍ POČTU ČLENŮ VÝBORU KKO – p. Dlabola jménem dosavadního výboru 
KKO podal návrh na snížení počtu členů výboru. Návrh byl zdůvodněn především 
ekonomickými aspekty. Návrh byl přijat většinou hlasů (pro 35, proti 1, zdržel se 5).

5) VOLBY VÝBORU A REVIZNÍ KOMISE – viz. příloha zápisu „Zpráva o volbě výboru a RK“ 
6) VOLBA DELEGÁTŮ NA SJEZD ČKS – v závislosti na stavu členské základny v Královéhradeckém 

kraji (k dnešnímu dni 951 členů) lze podle stanoveného klíče 150/1 vyslat na sjezd sedm 
delegátů. Konferencí byli zvoleni následující členové – Ševčík 42 hlasů, Dlabola, Šmíd 38 hlasů,
Klomínský 35 hlasů, Kubeš 34 hlasů, Prouza 21 hlasů, Borkovec 19 hlasů. Náhradníkem byl 
zvolen p Jurišta 19 hlasů. 

7) DISKUZE - p. Hodek upozornil na velmi malý zájem ze strany členů ČKS o přidělení VT. Dále  
                   podal upřesňující informace k problematice školených kladečů na akcích ČKS.
                 - p. Vanžura  kritizoval vydávání ZŘ pouze v tištěné podobě, dále požadoval  
                   zkvalitnit komunikaci a informovanost po linii ČKS – KRAJE – ZKO.
                 - p. Anderle vznesl požadavek na zkrácení lhůty pro přihlašování zkoušek z výkonu. 
                 - ze strany několika ZKO byl vznesen požadavek na zjištění podmínek kolektivního  
                   pojištění  členů ČKS.
                 - dále byl několika organizacemi vznesen požadavek k projednání na sjezdu ve věci 
                   zrušení horní hranice věku pro rozhodčí k posuzování  zkoušek a prodloužení 
                   hranice věku ke složení zkoušek rozhodčího 1.třídy na 55 let.

8)  USNESENÍ – písemný záznam usnesení zpracovaný návrhovou komisí je přílohou tohoto 
                       zápisu. 



9) ZÁVĚR – konferenci ukončil p. Ševčík. Jako nový předseda KKO popřál všem delegátům do 
dalšího období hodně zdraví, osobních i sportovních úspěchů. Zároveň poděkoval 
odstupujícímu předsedovi p. Hodkovi a pokladní Ing. Šenkýřové za dlouholetou práci ve 
výboru KKO.
         

dne  5.4.2014 zapsal:  Pavel Šmíd 
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